



Vernissage: Painting Without Rules

Sima Naghshdoust cordially invites you to the opening of her exhibition "Painting Without Rules" on **6 June 2024 from 17:00 to 19:00 p.m.** in the Council of Europe, Showcases Area (hallway leading to the restaurant).

This invitation is strictly personal and does not grant a right of access. Please confirm your attendance no later than 30 May 2024 (sara.mansourfallah@echr.coe.int). Failure to do so will prevent you from gaining access to the building. Please bring a valid identity document which will be required to enter the Council of Europe building. Persons already in possession of a Council of Europe badge can attend the event without registration.

Club des
Arts
Club



≡ Consulat Général
d'Autriche
Strasbourg



Vernissage: Peindre Sans Règles

Sima Naghshdoust vous invite au vernissage de son exposition "Peindre Sans Règles" le **6 juin 2024 de 17h00 à 19h00** dans le Palais du Conseil de l'Europe, espaces Vitrites (couloir menant au restaurant).

Cette invitation est strictement personnelle et n'est pas un droit d'accès. Merci de confirmer votre présence au plus tard le 30 mai 2024 à sara.mansourfallah@echr.coe.int; à défaut, l'accès au bâtiment ne pourra vous être autorisé. Veuillez vous munir d'une pièce d'identité valide, laquelle sera exigée à l'entrée du bâtiment du Conseil de l'Europe. Les personnes déjà en possession d'un badge du Conseil de l'Europe peuvent assister à l'événement sans inscription.

Club des
Arts
Club



 Consulat Général
d'Autriche
Strasbourg